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说明：A—肾小球毛细血管内皮细胞肿胀增生，箭头示肾小囊囊腔狭窄；B—肾小管上皮细胞肿胀，细胞脱落进入管腔；
C—肾小管上皮细胞坏死，脱落进入管腔.
Notes: A—swelling of the endothelial cell in the glomerular capillary of hyperplasia; arrow: narrow sac in the renal cysts. B—Swelling of epithelial
cell in the renal tubular, and epithelial cells shed into the lumen. C—necrosis of epithelial cell in the renal tubular; cells shed into the lumen.

图 1 肾组织病理变化

Fig.1 Pathological changes in the kidney
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¾，¿ÀÁ�N （�B ２Ａ）． a�ÂÃ�，¹º»¼���、ÁS^®¯U"�VW，��·¸，
ahi��§X^ÄÅ�ÆÇÈÉ （�B ２Ｂ）．
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说明：A—肝小叶静脉扩张，充盈红细胞， 细箭头示肝脏弥散性出血且肝组织间充满红细胞，粗箭头示肝细胞空泡变性，
双箭头示疏松、淡染的肝细胞坏死区；B—肝小叶静脉瘀血，有均质、红染的蛋白样物质残留，箭头示肝组织间沉积的含
铁血黄素.
Notes: A—many red blood cells in the dilated vein of liver lobules; thin arrow: diffuse hemorrhage (red blood cells) in the liver; thick arrow: vac鄄
uolar degeneration in the hepatocellular; double arrow: necrosis in the hepatocellular (pale staining area).B—vein congestion in the lobules of
liver, red stained protein like substances appeared in the lobules; arrow: hemosiderin deposition in the liver.

图 2 肝脏组织病理变化

Fig.2 Pathological changes in the liver
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Z[VWdÊË�N}ÌÍÎ，¯ÏÐÑ·¸，d`hiEE，�GY�ØZ，ØZhiNJZ

O、±-、·¸，Þß2Y�hiØZ ¡；ÒÓzÔhiÕÖ、�� （�B ３Ａ）． d�yK�，
�¨×��NØZ，��Ù�ÚÛ；dÏÐÑÒÁ�N>�[ö，ÊË�NÍÎ，Á¯Ï\ú]^，
d�'zSãÜ_；d���Ü¼�ÝÞßK�ÕÖ，�­¿FÁ�N、MJ�NcI�N，�G�
ÊË�N�� （�B ３Ｂ）．

说明：A —脾脏周围局部坏死、纤维化，箭头示脾实质细胞萎缩且间质增宽；B—脾小动脉管壁增厚，短箭头示血管内充
满红细胞、单核细胞和浆细胞且周围有淋巴细胞浸润，长箭头示脾实质细胞坏死.
Notes: A—local necrosis and fibrosis in the spleen; arrow: atrophy in the hyperplasia cells and the broadening parenchymal. B—thickening arte鄄
riole wall in the spleen; short arrow: many red blood cells, mononuclear cells and plasma cells were filled in the arteriole and surrounded by in鄄
filtrating lymphocytes; long arrow: necrosis of hyperplasia cells.

图 3 脾脏组织病理变化

Fig.3 Pathological changes in the spleen
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２ ５　 x_?tu@Aqr

说明：箭头示心肌纤维浑浊肿胀，颗粒变性，横纹模糊不清.
Note:Arrow鄄cloudy swelling, granular degeneration and transverse
blurred in the myocardial fiber.

图 4 心脏组织病理变化

Fig.4 Pathological changes in the heart
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